

الإعلان الخاص بفتح باب الترشح لمنح برنامج ERASMUS+ للدراسة بالخارج للسنة الجامعية 2019/2018

في إطار برنامج Erasmus+ للتبادل الطلابي المنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أن جامعة "Riga Technical University" بجمهورية لاتفيا أعلنت عن فتح باب الترشح لتقديم منح لفائدة الطلبة المرسمين بالسنة الثانية والثالثة إجازة وطلبة الماجستير في الاختصاصات التالية: إدارة الأعمال والعلوم الاقتصادية والتصرف والإعلامية وتقنيات الاتصال واللسانيات وذلك خلال السداسي الاول للسنة الجامعية 2019/2018. الرجاء تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة قبل يوم **15 ماي 2018**.

الوثائق المطلوبة:

- 1/ مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة
- 2/ سيرة ذاتية CV EUROPASS بالإنجليزية
- 3/ نسخة من الصفحة الأولى لجواز السفر
- 4/ رسالة تحفيز Lettre de Motivation بالإنجليزية
- 5/ نسخة من بطاقات الأعداد مترجمة بالفرنسية او الإنجليزية
- 6/ شهادة تكوين في اللغة الإنجليزية مستوى B2
- 7/ العقد البيداغوجي ممضى من قبل مدير او عميد المؤسسة. (يمكن تحميل العقد من موقع الواب لجامعة سوسة).



Call for applications 2018/19

Erasmus+ KA1

Riga Technical University and University of Sousse

Riga Technical University announced the call for application for students enrolled in Undergraduate, Master levels in the following fields of studies:

- Fields of study of languages
- Information and communication Technologies
- Business administration
- Economy and management

The mobility will be for the 1st semester of 2018/2019 (5 months)

Required documents:

- 1/ A written demand to the president of the University of Sousse
- 2/ CV europass (in English)
- 3/ Copy of the 1st page of Passport
- 4/ Motivation Letter in English
- 5/ Copy of transcript of records and diploma (translated into English)
- 6/ Certificate of English LANGUAGE competency B2 level
- 7/ Learning Agreement (signed by the dean or director of your Institution)
(Available version to be downloaded from the website of the University)

For any further details, please contact the team of the University of Sousse